



ANDA MEMAHAMI DAN MENGAKUI BAHAWA SEBARANG UNJURAN, SIMULASI ATAU MAKLUMAT LAIN YANG DISEDIKAN OLEH CIRI MAYBANK GOAL-BASED INVESTMENT BUKAN SEBAHAGIAN DARIPADA PROSPEKTUS (ATAU PROSPEKTUS TAMBAHAN, JIKA ADA) SEBARANG PELABURAN. ADALAH PENTING ANDA MEMBACA PROSPEKTUS (TERMASUK PROSPEKTUS TAMBAHAN, JIKA ADA) SETIAP DAN TIAP-TIAP DANA INDIVIDU DALAM PORTFOLIO DAN MENDAPATKAN NASIHAT PAKAR BEBAS SEBELUM MEMUTUSKAN SAMA ADA UNTUK MELABUR ATAU TIDAK.

1. Definisi

Istilah "Maybank" seperti yang digunakan dalam terma dan syarat ini merujuk kepada Malayan Banking Berhad. Istilah "Kumpulan Maybank" merujuk kepada Malayan Banking Berhad dan anak-anak syarikatnya, sama ada secara individu dan/atau secara kolektif mengikut keperluan konteks.

Istilah "Maybank2u" merujuk kepada tapak web maybank2u.com.my dan/atau aplikasi mudah alih maybank2u (masing-masing dan secara kolektif dirujuk sebagai "Maybank2u", mengikut mana-mana yang berkenaan) dan semua maklumat, produk dan perkhidmatan yang disediakan melalui Maybank2u.

Istilah "Ciri" merujuk kepada ciri Maybank Goal-Based Investment yang disediakan melalui Maybank2u yang membolehkan pengguna mensimulasikan matlamat persaraan, pendidikan atau pengumpulan kekayaan mereka, dan melabur secara pilihan untuk mencapai matlamat mereka.

"Pelaburan" merujuk kepada sebarang produk pelaburan yang dibeli melalui Ciri, termasuk portfolio produk pelaburan.

2. AM

Dengan mengakses Ciri ini, anda bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat Penggunaan ini tanpa had atau kelayakan. **Jika anda tidak menerima terma dan syarat ini, sila segera hentikan akses anda kepada Maybank2u dan/atau penggunaan Ciri ini.** Terma dan Syarat am yang mengawal penggunaan Maybank2u, seperti yang terdapat di www.maybank2u.com.my, hendaklah dengan ini dimasukkan ke dalam Terma dan Syarat Penggunaan Ciri ini. Sekiranya berlaku percanggahan antara Terma dan Syarat am dan Terma dan Syarat Penggunaan ini, yang kedua akan diguna pakai.

Terma dan Syarat Penggunaan ini diterbitkan dalam versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia. Sekiranya terdapat sebarang percanggahan atau pertikaian dalam interpretasi versi Bahasa Inggeris atau Bahasa Malaysia, versi bahasa Inggeris akan diutamakan.

3. Baik Perancangan Kewangan mahupun Nasihat Pelaburan

Ciri ini bukanlah analisis keadaan kewangan anda, dan juga bukan rancangan untuk memenuhi objektif Pelaburan anda. Tiada perwakilan, waranti atau jaminan dibuat tentang ketepatan, kesempurnaan, kebolegunaan atau ketepatan masa keputusan Ciri ini, mahupun mana-mana maklumat yang terkandung di dalamnya. Maybank tidak menanggung liabiliti untuk sebarang kerosakan atau sebarang kos yang timbul daripada penggunaan Ciri ini oleh anda.

Ciri ini memberikan cadangan kepada anda tentang jenis Pelaburan yang tersedia (dan cadangan peruntukan Pelaburan tersebut) untuk pertimbangan anda hanya berdasarkan maklumat yang anda berikan kepada kami seperti matlamat kewangan anda, soal selidik profil risiko dan tarikh akhir anda

berharap untuk mencapai matlamat tersebut berhubung dengan Ciri. Anda tiada obligasi sama sekali untuk menerima mana-mana cadangan ini. Oleh kerana cadangan ini dibentangkan untuk pertimbangan anda sahaja, Maybank tidak akan memantau prestasi Pelaburan seterusnya bagi pihak anda, dan Maybank juga tidak akan bertanggungjawab untuk menasihati anda sama ada Pelaburan terus sesuai untuk mencapai matlamat kewangan anda.

Tiada apa-apa dalam Ciri ini yang dianggap sebagai tawaran, jemputan atau permintaan untuk melabur dalam mana-mana Pelaburan, atau perkhidmatan pengurusan dana (kecuali setakat Pelaburan yang tersedia untuk pembelian adalah amanah saham yang diuruskan oleh pengurus dana pihak ketiga), mahupun sebagai nasihat pelaburan atau sebarang bentuk nasihat lain. Anda mesti mendapatkan nasihat bebas anda sendiri sebelum membuat keputusan untuk melaksanakan sebarang urusan niaga.

4. Metodologi

Walaupun usaha yang munasabah telah diambil oleh Maybank dalam reka bentuk dan pelaksanaan Ciri, namun Ciri ini disediakan atas dasar "seadanya" dan "sebagaimana tersedia". Maybank tidak menjamin atau mewakili ketepatan, kesempurnaan atau ketepatan masa metodologi, mahupun kebolehgunaannya terhadap keperluan dan keadaan individu anda.

Penerangan tentang metodologi yang digunakan dalam analisis Ciri disediakan dalam kertas putih yang berkaitan. Maybank tidak menjamin atau mewakili ketepatan atau kesempurnaan kertas putih ini, dan secara nyata menafikan liabiliti untuk kesilapan atau ketinggalan dalam kandungannya. Tambahan pula, tiada perkara dalam kertas putih ini yang boleh ditafsirkan sebagai mengatasi atau mengubah suai Terma dan Syarat Penggunaan ini.

Pemilihan Pelaburan yang tersedia untuk pembelian melalui Ciri adalah berdasarkan metodologi dalaman Maybank untuk peruntukan aset dan pemilihan Pelaburan. Metodologi sedemikian mungkin sepenuhnya atau sebahagiannya bergantung pada maklumat masa lalu, serta maklumat lain yang tersedia kepada kami. Adalah penting untuk ambil perhatian bahawa maklumat masa lalu tidak mencerminkan prestasi pada masa hadapan. Di samping itu, sebarang anggaran, ramalan, penilaian, penarafan atau maklumat lain yang digunakan (sama ada maklumat tersebut dibangunkan secara dalaman oleh Maybank atau diperolehi daripada pihak ketiga) tertakluk kepada ketidakpastian yang ketara atau kemungkinan ralat. Oleh itu, terdapat had yang wujud pada metodologi yang digunakan, dan Maybank tidak menjamin atau mewakili ketepatan, kesempurnaan, ketepatan masa atau kesesuaian metodologi kepada sesiapa sahaja.

Metodologi yang digunakan dalam Ciri, serta kandungan kertas putih, boleh dipinda oleh Maybank pada bila-bila masa tanpa notis terlebih dahulu, termasuk perubahan pada metodologi yang mungkin menjejaskan keputusan Ciri dengan ketara. Maybank tidak menanggung liabiliti untuk sebarang kerosakan atau sebarang kos yang timbul daripada perubahan tersebut.

5. Andaian.

Metodologi Ciri bergantung pada pelbagai andaian yang penting kepada mekanik operasinya dan kesahihan keputusannya. Sebarang ketidaktepatan atau peninggalan dalam andaian sedemikian boleh mengakibatkan ketidaktepatan, ralat atau bias yang ketara dalam keputusan Ciri. Kertas putih menyediakan senarai separa andaian ini; senarai ini tidak lengkap dan mungkin terdapat andaian yang tidak disenaraikan dalam kertas putih, tetapi yang bagaimanapun mempunyai kesan yang ketara pada hasil Ciri. Maybank tidak menjamin atau mewakili ketepatan, kesempurnaan atau kebolehgunaan andaian yang digunakan dalam metodologi Ciri.

Ketepatan dan kesahihan Ciri juga akan sangat bergantung pada input dan maklumat yang dibekalkan oleh pengguna ciri ini. Sebarang ketidaktepatan atau ketidaklengkapan maklumat sedemikian boleh

mengakibatkan ketidaktepatan, ralat atau bias yang ketara dalam keputusan Ciri. Tambahan pula, mungkin terdapat maklumat tambahan yang berkaitan, sama ada berkaitan dengan keadaan peribadi anda atau sebaliknya, yang tidak ditangkap dalam input kepada Ciri. Peninggalaan maklumat sedemikian mungkin berpotensi mengakibatkan ketidaktepatan, ralat atau bias dalam keputusan Ciri, atau dalam tafsiran keputusan tersebut.

Khususnya, analisis yang disediakan oleh Ciri, dan cadangan Pelaburan yang dicadangkan oleh Ciri, sangat bergantung pada profil risiko anda. Anda memahami dan mengakui bahawa (a) Penentuan profil risiko anda tersebut hanyalah anggaran berdasarkan maklumat yang anda berikan, dan menggunakan metodologi yang dipilih oleh Maybank untuk menetapkan profil risiko anda berdasarkan maklumat tersebut; dan (b) Adalah mungkin untuk memilih tahap risiko bagi matlamat tertentu yang disimulasikan menggunakan Ciri yang berbeza daripada profil risiko anda sendiri. Dalam kes sedemikian, hasil untuk matlamat tersebut mungkin berbeza dengan ketara daripada apa yang akan terhasil jika matlamat itu mencerminkan profil risiko anda. Ini termasuk risiko kerugian atau turun naik yang jauh lebih besar berbanding Pelaburan yang mencerminkan profil risiko anda.

Adalah penting juga untuk ambil perhatian bahawa nilai portfolio masa depan yang diunjurkan dalam simulasi matlamat dikira menggunakan kadar pulangan Pelaburan yang diandaikan berdasarkan tahap risiko yang dipilih. Oleh kerana kadar pulangan ini hanyalah satu andaian, nilai sebenar masa depan yang direalisasikan bagi Pelaburan hampir pasti akan lebih besar atau kurang daripada nilai portfolio masa depan yang diunjurkan dalam simulasi matlamat, dan berpotensi dengan jumlah yang besar. **Ini berpotensi termasuk kemungkinan kehilangan sebahagian atau semua jumlah yang dilaburkan.** Maybank tidak menjamin atau menyatakan bahawa kadar pulangan andaian yang digunakan dalam simulasi matlamat sebenarnya akan direalisasikan oleh Pelaburan sebenar pada masa hadapan.

Sebarang simulasi matlamat yang disediakan oleh Ciri, atau sebarang cadangan Pelaburan yang dicadangkan oleh Ciri, adalah berdasarkan maklumat yang tersedia pada masa matlamat tersebut dibuat, atau cadangan Pelaburan tersebut diberikan kepada anda. Sebarang perubahan seterusnya dalam keadaan, termasuk tetapi tidak terhad kepada perubahan dalam andaian matlamat, perubahan dalam profil risiko anda dan/atau perubahan dalam keadaan pasaran dan Pelaburan, boleh mengakibatkan simulasi atau cadangan Pelaburan tersebut menjadi tidak lagi sesuai. Maybank tidak menanggung liabiliti untuk mengemas kini sebarang maklumat yang digunakan, atau sebarang simulasi matlamat atau cadangan Pelaburan, atau untuk memberitahu anda bahawa maklumat, simulasi atau cadangan tersebut tidak lagi sesuai.

Maybank boleh menggunakan maklumat atau analisis sama ada daripada sumber dalaman sendiri dan/atau dibekalkan oleh pihak ketiga dalam merumuskan andaian dan input yang digunakan dalam Ciri. Baik Maybank mahupun pihak ketiga ini tidak menjamin atau mewakili ketepatan, kesempurnaan, kesesuaian atau ketepatan masa maklumat atau analisis tersebut. Andaian yang digunakan dalam Ciri boleh diubah oleh Maybank pada bila-bila masa tanpa notis awal, termasuk perubahan yang boleh menjejaskan keputusan Ciri dengan ketara. Maybank tidak menanggung liabiliti untuk sebarang kerosakan atau sebarang kos yang timbul daripada perubahan tersebut.

6. Privasi dan Penggunaan Data.

Anda dikehendaki menyemak Notis Privasi kami (tersedia di www.maybank2u.com.my) sebelum menggunakan Ciri tersebut. Dengan menggunakan Ciri ini, anda bersetuju dan mengakui bahawa sebarang maklumat (termasuk data peribadi) yang diberikan oleh anda semasa menggunakan ciri ini boleh dikumpul, disimpan dan diproses oleh kami mengikut terma Penyata Privasi. Khususnya, dengan menggunakan Ciri ini, anda bersetuju dan mengakui bahawa maklumat yang anda berikan ini boleh digunakan untuk (a) melaksanakan analisis Ciri; (b) membenarkan Kumpulan Maybank atau wakilnya yang diberi kuasa untuk menyemak maklumat yang diberikan oleh anda, serta sebarang keputusan yang dihasilkan oleh analisis Ciri; dan (c) mengenal pasti mana-mana produk atau perkhidmatan yang

mungkin menarik minat anda, seperti yang disediakan oleh Kumpulan Maybank atau rakan kongsi strategiknya, dan Kumpulan Maybank boleh menghubungi anda sama ada secara peribadi atau melalui komunikasi pemasaran mengenai perkara tersebut.

Anda juga dengan ini membenarkan dan memberi kuasa kepada Maybank untuk mendedahkan butiran dan akaun anda dengan Maybank dan butiran urus niaga anda dengan atau melalui Maybank kepada orang/entiti yang difikirkan perlu, (a) untuk memudahkan Pelaburan anda di Maybank sahaja; atau (b) jika dikehendaki oleh mana-mana pihak berkuasa kawal selia, termasuk tetapi tidak terhad kepada Bank Negara Malaysia dan Suruhanjaya Sekuriti Malaysia.

7. Melabur adalah Berisiko.

Anda memahami dan mengakui bahawa pelaburan, secara amnya, tertakluk kepada risiko, dan boleh mengakibatkan kemungkinan kehilangan sebahagian atau semua amaun pokok yang dilaburkan. Anda memahami dan mengakui bahawa unjuran hasil pelaburan masa depan yang berpotensi yang disediakan oleh Ciri bukanlah jaminan mahupun petunjuk hasil pelaburan sebenar yang direalisasikan. Khususnya, anda memahami dan mengakui bahawa hasil pelaburan sebenar yang direalisasikan pada masa hadapan mungkin jauh lebih rendah daripada jumlah sasaran matlamat, yang berpotensi mengakibatkan kekurangan dana yang ketara berbanding amaun sasaran matlamat.

Kebarangkalian yang dikaitkan dengan setiap hasil masa depan yang berpotensi hanyalah anggaran yang dikira mengikut metodologi dan andaian yang terkandung dalam Ciri. Oleh yang demikian, kebarangkalian ini mungkin tertakluk kepada ketidaktepatan, bias atau ralat yang ketara disebabkan oleh ketidaktepatan, bias atau ralat yang sepadan yang wujud dalam metodologi dan andaian tersebut. Maybank tidak menjamin atau mewakili ketepatan atau kebolehgunaan anggaran ini.

Peruntukan aset yang digunakan dalam Ciri hanyalah andaian dan tidak boleh ditafsirkan sebagai nasihat pelaburan, mahupun sebagai bentuk nasihat lain. Walaupun setiap Tahap Risiko (bersama dengan parameter lain yang relevan) dikaitkan dengan peruntukan aset tertentu, Maybank tidak menjamin atau mewakili bahawa peruntukan aset tersebut sebenarnya sesuai untuk Tahap Risiko tersebut. Seperti semua andaian, peruntukan aset boleh diubah oleh Maybank pada bila-bila masa tanpa notis awal, termasuk perubahan yang boleh menjejaskan keputusan Ciri dengan ketara. Maybank tidak menanggung liabiliti untuk sebarang kerosakan atau sebarang kos yang timbul daripada perubahan tersebut.

Maybank boleh menukar peruntukan aset atau portfolio Pelaburan yang tersedia untuk pembelian dalam Ciri tanpa notis atau kebenaran awal daripada anda.

8. Pindaan

Anda memahami dan mengakui bahawa Maybank boleh mengikut budi bicara mutlaknya meminda Terma dan Syarat Penggunaan ini dengan memberi anda notis terdahulu sekurang-kurangnya dua puluh satu (21) hari sebelumnya. Notis sedemikian boleh, tanpa had, dalam bentuk (a) e-mel ke alamat e-mel yang terakhir diberikan oleh anda kepada Maybank; (b) pemberitahuan kepada pengguna Maybank2u yang muncul di laman web, pemberitahuan tersebut muncul untuk tempoh yang munasabah, dan diguna pakai sama ada anda telah memilih untuk mengakses laman web tersebut atau tidak dalam tempoh tersebut; atau (c) apa-apa cara notis lain yang boleh dipilih oleh Maybank mengikut budi bicara mutlaknya untuk tujuan tersebut. Sebaik sahaja notis sedemikian telah diberikan, kami akan menganggap akses berterusan anda kepada, dan penggunaan Ciri, sebagai penerimaan semua pindaan tersebut.

9. Undang-undang dan Bidang Kuasa

Terma dan Syarat Penggunaan ini dikawal oleh dan akan ditafsirkan mengikut undang-undang Malaysia. Dengan menggunakan Ciri ini, anda dengan ini bersetuju dengan bidang kuasa eksklusif

mahkamah Malaysia di Kuala Lumpur, Malaysia untuk semua pertikaian yang timbul daripada atau berkaitan dengan akses dan penggunaan anda ke atas ciri ini. Maybank tidak membuat pernyataan bahawa bahan, maklumat, fungsi dan/atau perkhidmatan yang disediakan berkenaan dengan Ciri adalah sesuai atau tersedia untuk digunakan dalam bidang kuasa selain Malaysia.

10. Unit Amanah

Jika Pelaburan yang disediakan untuk pembelian melalui Ciri adalah amanah saham, anda juga bersetuju dan mengakui perkara berikut:

- 10.1 Pelaburan/Dana: Anda bersetuju dan memahami bahawa secara amnya Pelaburan dan/atau dana yang berkaitan bukanlah deposit atau obligasi bank, atau dijamin oleh Maybank atau mana-mana sekutu atau anak syarikatnya.
- 10.2 PIDM: Anda memahami dan mengakui bahawa amanah saham BUKAN deposit dan tidak dijamin oleh Perbadanan Insurans Deposit Malaysia (PIDM).
- 10.3 Risiko: Anda memahami dan mengakui bahawa Pelaburan dalam dana yang berkaitan adalah tertakluk kepada risiko dan boleh mengakibatkan kemungkinan kehilangan amaun pokok yang dilaburkan. Selain itu, anda bersetuju bahawa anda terikat dengan risiko am dan khusus yang berkaitan dengan dana amanah saham yang anda melabur. Risiko ini dinyatakan dalam prospektus masing-masing dan/atau prospektus tambahan dana amanah saham tersebut. Di samping itu, untuk urus niaga yang dilaksanakan di laman web Maybank2u, anda sedar tentang risiko berurus niaga melalui platform elektronik dan bersetuju untuk menanggung risiko yang berkaitan.
- 10.4 Prestasi: Anda bersetuju dan mengakui bahawa prestasi masa lalu mana-mana dana tidak menjamin prestasi masa depannya. Nilai mana-mana dana atau pengagihan pendapatan daripada dana atau pelaburan yang berkaitan adalah tertakluk kepada risiko, dan jika ada yang diisytiharkan, mungkin turun dan juga naik.
- 10.5 Penjaga: Anda dengan ini memberi kuasa kepada Maybank untuk melantik penama untuk melaksanakan perkhidmatan penjagaan untuk pelaburan anda dan anda mengakui bahawa penama yang dilantik akan bertindak sebagai penjaga ("Penjaga") untuk Pelaburan anda.
- 10.6 Pengagihan: Jika dana yang berkaitan mengisytiharkan pengagihan pendapatan (jika ada), anda dengan ini memberi kuasa kepada Penjaga untuk melabur semula semua pengagihan pendapatan dalam dana yang sama melainkan dinyatakan sebaliknya dalam prospektus dana masing-masing.
- 10.7 Produk Dijamin/Dilindungi: Jika dana yang berkaitan dinyatakan sebagai dana terjamin/dilindungi iaitu modal dijamin/modal dilindungi atau seperti yang dinyatakan secara jelas dalam prospektus produk masing-masing, anda dengan sewajarnya memahami bahawa perlindungan modal/ciri terjamin tertakluk kepada pelaburan yang dipegang sehingga matang. Sekiranya berlaku penebusan awal unit/pelaburan sebelum tarikh matang, anda tidak berhak menerima sebarang manfaat di bawah dana yang dijamin/ dilindungi dan amaun yang anda terima untuk penebusan awal mungkin kurang daripada pelaburan awal anda disebabkan oleh keadaan pasaran. Di samping itu, anda memahami sepenuhnya bahawa anda akan tertakluk kepada yuran penebusan/keluar yang dinyatakan dalam prospektus yang berkaitan untuk dana tersebut jika berkenaan.
- 10.8 Prospektus Elektronik - Umum: Pelaburan dijual semata-mata berdasarkan maklumat yang terkandung dalam prospektus elektronik masing-masing (termasuk prospektus tambahan, jika

ada). Oleh itu, adalah penting untuk anda membaca prospektus elektronik (termasuk prospektus tambahan, jika ada) bagi setiap dan tiap-tiap Pelaburan dalam portfolio dan menggunakan ini sebagai asas tunggal untuk membuat keputusan sama ada untuk melabur atau tidak. Salinan cetak prospektus boleh didapati pada waktu perniagaan biasa di mana-mana cawangan Maybank. Anda memahami bahawa prospektus dana dikeluarkan oleh firma dana dan bukan Maybank, dan Maybank tidak boleh bertanggungjawab atas peninggalan atau kesilapan dalam perkara yang sama.

- 10.9 Prospektus Elektronik - Bahan Promosi: Untuk sebarang bahan promosi, iklan dan bahan maklumat lain yang berada di luar prospektus elektronik (termasuk prospektus tambahan, jika ada), anda bersetuju dan mengakui bahawa ia bukan sebahagian daripada prospektus elektronik.
- 10.10 Prospektus Elektronik - Pengakuan: Anda dengan ini mengesahkan bahawa anda telah membaca dan memahami sepenuhnya kandungan prospektus elektronik dan prospektus tambahan (jika ada) yang mentadbir dana.
- 10.11 Prospektus Tambahan: Anda sedia maklum bahawa anda boleh menarik balik permohonan tertunggak untuk unit dalam amanah saham yang mana prospektus tambahan telah dikeluarkan selepas permohonan diterima oleh Maybank, tetapi sebelum pengeluaran atau pemindahan unit kepada anda. Anda boleh menyerahkan pembatalan permohonan pada waktu perniagaan biasa di mana-mana cawangan Maybank di Malaysia.
- Anda sedia maklum bahawa permohonan untuk unit dalam amanah saham tidak boleh ditarik balik apabila prospektus tambahan telah didaftarkan selepas pengeluaran atau pemindahan unit kepada anda.
- 10.12 Yuran dan Caj: Anda dengan ini mengakui yang anda sedia maklum bahawa yuran dan caj yang terlibat dalam pembelian, penebusan dan penukaran (jika ada) unit yang maklumat tersebut tersedia dalam prospektus elektronik. Mungkin juga terdapat cukai atau caj lain yang dikenakan berkenaan dengan urus niaga tersebut, dan anda bersetuju untuk membayar cukai atau caj lain tersebut. Jika perlu, Maybank diberi kuasa untuk mendebit simpanan saya atau akaun lain untuk pembayaran cukai atau caj tersebut.
- 10.13 IUTA: Ciri, kemudahan pengedaran prospektus elektronik, dan kemudahan untuk urus niaga dalam talian dalam amanah saham disediakan oleh Maybank. Anda sedia maklum dan faham bahawa Maybank ialah penasihat amanah saham institusi (IUTA) untuk pengagihan dana amanah saham yang dikeluarkan oleh panel Syarikat Pengurusan Amanah Saham (UTMC).
- 10.14 Terma dan Syarat: Anda berjanji untuk mematuhi terma dan syarat dan terikat dengan peruntukan surat ikatan (seperti yang mungkin dipinda dari semasa ke semasa) yang membentuk dana yang berkaitan.
- 10.15 Sumber Dana: Anda mengisytiharkan bahawa dana yang diperuntukkan untuk pelaburan ini telah diagihkan secara sah dan bukan melalui sebarang aktiviti yang melanggar undang-undang di Malaysia atau mana-mana negara lain.
- 10.16 Akaun: Anda dengan ini memberi kuasa kepada Maybank untuk mendebit akaun (-akaun) anda seperti yang ditunjukkan oleh anda untuk tujuan pembelian atau langganan dana amanah saham pada bila-bila masa dan dari semasa ke semasa dengan memberi anda pemberitahuan terlebih dahulu dan anda dengan ini bersetuju dan mengaku janji untuk tidak mempertanggungjawabkan Maybank untuk apa-apa kerugian atau kerosakan disebabkan oleh

ketiadaan atau dana yang tidak mencukupi dalam akaun anda atau apa-apa sebab lain yang mungkin menyebabkan Maybank gagal membayar pembayaran pendebitan melainkan Maybank cuai dan bertindak melulu. Sebarang permintaan untuk menukar nombor akaun perlu dibuat pada waktu perniagaan biasa di mana-mana cawangan Maybank di Malaysia.

- 10.17 **Pemprosesan Permohonan:** Permohonan anda untuk membeli unit amanah atau portfolio unit amanah hanya akan diproses setelah anda menerima pengesahan permohonan daripada Maybank. Pengesahan ini akan dianggap diterima oleh anda setelah notis sah dibuat ke atas pengesahan tersebut. Setelah pengesahan ini diterima, anda tidak boleh membatalkan atau mengubah suai permohonan asal anda. Anda boleh mengesahkan status permohonan anda pada waktu perniagaan biasa di mana-mana cawangan Maybank.
- 10.18 **Masa Pemotongan:** Urus niaga yang dilaksanakan selepas masa pemotongan dana amanah saham akan dilaksanakan pada hari perniagaan berikutnya melainkan dinyatakan sebaliknya. Masa pemotongan am ialah 2:30 petang setiap hari, kecuali dana Pasaran Wang, yang mungkin lebih awal. Ini terpakai kepada operasi perniagaan am. Sebarang pelencongan akibat peristiwa luar biasa akan dimaklumkan secara berasingan. Jika terdapat lebih daripada satu jenis amanah saham dalam portfolio, maka apabila urus niaga dilaksanakan selepas masa pemotongan untuk amanah saham tertentu, urus niaga untuk amanah saham tersebut akan dilaksanakan pada hari perniagaan berikutnya melainkan dinyatakan sebaliknya.
- 10.19 **Penyelesaian:** Anda sedia maklum dan dengan ini bersetuju bahawa Maybank hanya akan mengesahkan harga unit pembelian atau langganan mana-mana amanah saham anda untuk dana tempatan satu (1) hari perniagaan (T+1 hari) selepas tarikh arahan anda dan berkenaan pembelian atau langganan mana-mana amanah saham untuk dana luar pesisir anda sedia maklum dan dengan ini bersetuju bahawa Maybank hanya akan mengesahkan harga unit pembelian atau langganan anda dua (2) hari perniagaan (T+2) selepas tarikh arahan anda melainkan dinyatakan sebaliknya. Pengesahan yang dinyatakan oleh Maybank mengenai harga unit pembelian atau langganan mana-mana amanah saham anda sama ada untuk dana tempatan atau luar pesisir adalah konklusif dan mengikat anda sepenuhnya dan tidak akan tertakluk kepada sebarang pertikaian atau percanggahan pendapat oleh anda.
- 10.20 **Sejarah Urus Niaga:** Anda sedia maklum bahawa harga langganan, penebusan atau penukaran seunit anda melalui Maybank2u boleh dilihat dalam talian tiga (3) hari bekerja selepas melakukan urus niaga.
- 10.21 **Pelan Simpanan Biasa:** Jika berkenaan, anda dengan ini memberi kuasa kepada Penjaga untuk mendebit akaun simpanan/semasa anda untuk pelaburan amanah saham Pelan Simpanan Biasa dengan notis segera kepada anda dan anda berjanji untuk memastikan bahawa dana yang mencukupi disimpan dalam akaun anda bagi memenuhi pembayaran untuk Pelan Simpanan Biasa. Jika dana tidak mencukupi dalam akaun anda, sila ambil perhatian bahawa tidak akan ada pemberitahuan yang diberikan oleh Bank mengenai kegagalan untuk mendebit ini.
- 10.22 **Penggantungan Urus Niaga:** Jika terdapat penggantungan urus niaga unit dalam amanah saham, anda akan dimaklumkan tentang ketidakupayaan untuk mengurus niaga dalam amanah saham tersebut sepanjang tempoh penggantungan. Jika hanya satu atau lebih amanah saham dalam portfolio telah digantung, Maybank berhak untuk menggantung urus niaga dalam talian dalam keseluruhan portfolio sepanjang tempoh penggantungan.
- 10.23 **Penolakan Arahan:** Sebarang arahan yang diterima melalui Ciri hanya akan diterima jika maklumat penuh dan lengkap berkenaan arahan diberikan. Walau bagaimanapun, Maybank

berhak untuk menolak sebarang arahan yang diterima melalui Ciri, termasuk tanpa had yang mana Maybank percaya bahawa melaksanakan arahan tersebut akan melanggar mana-mana undang-undang, peraturan atau perjanjian. Tiada jaminan bahawa sebarang arahan yang diberikan oleh anda boleh dilaksanakan pada sebarang harga tertentu, atau ia akan dilaksanakan sama sekali.

- 10.24 **Dana dengan Tempoh Ditetapkan:** Jika amanah saham menetapkan tempoh masa terhadap yang mana permohonan boleh dibuat untuk unit, tarikh tutup permohonan tersebut akan dinyatakan melalui Ciri. Tiada permohonan akan diproses yang mana permohonan tersebut hanya boleh dihantar ke UTMC selepas tempoh yang ditetapkan itu ditutup.
- 10.25 **Bertindak Sebagai Ejen:** Anda bersetuju dan mengakui bahawa, melainkan dinyatakan sebaliknya, Maybank hanya bertindak sebagai ejen anda berkenaan dengan sebarang arahan yang diberikan oleh anda. Maybank boleh bertindak atas arahan tersebut, atau mengarahkan pihak ketiga untuk berbuat sedemikian mengikut budi bicaranya. Sebarang arahan adalah tertakluk kepada persetujuan dan prestasi UTMC atau lain-lain orang yang bertanggungjawab ke atas pentadbiran unit amanah tersebut.
- 10.26 **Urus Niaga:** Anda sedia maklum dan faham bahawa jenis urus niaga (langganan, penebusan) adalah satu-satunya jenis urus niaga yang terdapat di laman web Maybank2u, yang mana ia boleh didapati di cawangan Maybank juga. Untuk jenis urus niaga tambahan seperti penukaran, pemindahan dan bertenang, anda boleh melaksanakannya di cawangan Maybank.
- 10.27 **Hak Bertenang:** Anda menyedari hak anda sebagai pelabur individu yang melabur dengan UTMC masing-masing buat kali pertama untuk mendapatkan bayaran balik pelaburan kali pertama anda jika anda memutuskan untuk membalikkan keputusan pelaburan anda dalam tempoh bertenang yang mungkin terlalu dipengaruhi oleh unsur atau faktor luaran tertentu. Sila ambil perhatian bahawa permintaan ini hanya boleh dilaksanakan di mana-mana cawangan Maybank di Malaysia. Anda sedia maklum bahawa, jika anda mematuhi kriteria untuk bertenang seperti yang dinyatakan dalam prospektus/prospektus tambahan, anda tidak boleh melaksanakan hak bertenang ini di laman web Maybank2u, dan anda perlu pergi ke cawangan Maybank terdekat untuk melaksanakan hak ini.
- 10.28 **Penukaran, Pindahan, Penebusan Separa:** Anda dengan ini mengesahkan dan sedia maklum bahawa penukaran, pindahan atau penebusan separa amanah saham tersedia di Maybank2u.com dan boleh dilaksanakan pada waktu perniagaan biasa di mana-mana cawangan Maybank di Malaysia.
- 10.29 **Notis:** Notis kepada anda tentang sebarang perkara yang berkaitan dengan Ciri boleh, tanpa had, diberi dalam bentuk (a) e-mel ke alamat e-mel terakhir yang anda berikan kepada Maybank; (b) pemberitahuan kepada pengguna Maybank2u yang muncul di laman web, yang mana pemberitahuan tersebut muncul untuk tempoh yang munasabah, dan berkuatkuasa sama ada anda telah memilih untuk mengakses laman web tersebut atau tidak dalam tempoh tersebut; atau (c) apa-apa cara notis lain yang dipilih oleh Maybank untuk tujuan tersebut mengikut budi bicaranya.
- 10.30 **Notis / Amaran Penting:** Anda memahami dan mengakui bahawa penerbit amanah saham telah menetapkan kriteria kelayakan minimum tertentu untuk pelaburnya dan oleh itu, adalah menjadi tanggungjawab anda untuk memastikan bahawa anda telah memenuhi kriteria kelayakan minimum tersebut sebelum anda membuat keputusan untuk melabur.

11. Pelbagai.

- 11.1 Status: Anda dengan ini mengisytiharkan bahawa anda belum dihukum sebagai orang bankrap dan tidak ada petisyen untuk kebangkrutan yang difailkan terhadap anda atau adakah penghakiman terhadap anda yang belum selesai selama lebih daripada tiga puluh (30) hari pada tarikh di sini.
- 11.2 Maklumat: Sebarang maklumat yang diberikan oleh Maybank adalah untuk rujukan sahaja. Maybank tidak boleh dipertanggungjawabkan atau bertanggungjawab ke atas ketepatan maklumat yang diberikan melainkan Maybank cuai atau bertindak melulu dalam memberikan maklumat tersebut.
- 11.3 Kebebasan: Tiada apa-apa dalam bahan Maybank (bercetak atau digital) yang mengandungi maklumat mengenai dana atau laporan pelaburan yang berkaitan boleh ditafsirkan oleh anda sebagai nasihat pelaburan, sebagai cadangan dan/atau pendapat mengenai dana atau pelaburan yang berkaitan.
- 11.4 Penggantungan atau Penamatan Ciri: Maybank berhak untuk menggantung atau menamatkan akses anda kepada Ciri pada bila-bila masa tanpa notis awal atau persetujuan daripada anda.

12. Pendedahan Risiko

- 12.1 Umum: Anda memahami dan mengakui bahawa terdapat risiko untuk menggunakan Ciri ini, dan untuk membeli dan memegang Pelaburan. Berikut adalah senarai risiko tersebut yang tidak lengkap dan harus dibaca sebagai tambahan kepada sebarang pendedahan risiko yang terkandung dalam prospektus atau dokumen tawaran lain yang berkaitan dengan Pelaburan, di Maybank2u, atau sebagaimana yang dimaklumkan kepada anda sama ada oleh Maybank atau sebaliknya.
- 12.2 Risiko Perubahan dalam Keadaan: Anda memahami dan mengakui bahawa sebarang perubahan dalam keadaan semasa boleh berpotensi untuk menjejaskan nilai Pelaburan anda, atau sebaliknya menjejaskan kedudukan anda. Ini termasuk, tanpa had:
- 12.2.1 Perubahan dalam keadaan pasaran termasuk tetapi tidak terhad kepada (a) harga saham, kadar pertukaran, kadar faedah, kemungkiran kredit dan kelayakan kredit, harga komoditi; dan (b) keadaan ekonomi seperti pertumbuhan, inflasi dan pengangguran; atau (c) sentimen pasaran am dan kecairan pasaran;
- 12.2.2 Peristiwa yang tidak dijangka termasuk tetapi tidak terhad kepada peristiwa politik atau kemasyarakatan lain, krisis kesihatan dan wabak, peperangan, keganasan dan pergolakan awam, atau sebarang peristiwa lain, sama ada mempunyai kesan umum atau memberi kesan khusus kepada anda atau Pelaburan anda;
- 12.2.3 Peristiwa yang menjejaskan keadaan peribadi anda, termasuk yang mungkin memerlukan anda menamatkan matlamat anda terlalu awal atau menebus Pelaburan anda pada masa dan harga yang tidak menguntungkan;
- 12.2.4 Perubahan dalam yuran yang dikenakan oleh Maybank atau pengurus atau penyedia Pelaburan, yang mana perubahan dalam yuran tersebut telah diperuntukkan dalam Terma dan Syarat Penggunaan ini, dalam terma am yang disenaraikan di Maybank2u, atau dalam prospektus atau dokumen penawaran yang berkaitan dengan Pelaburan;
- 12.2.5 Perubahan dalam cukai atau caj kerajaan, kawal selia atau bursa lain yang

berkenaan, walau bagaimanapun dihuraikan;

12.2.6 Peristiwa yang secara khusus mempengaruhi Pelaburan, termasuk peristiwa yang mempengaruhi pengurus, penyedia atau penerbit Pelaburan tersebut; atau

12.2.7 Peristiwa yang menjejaskan penyedia Ciri (iaitu Maybank). Adalah menjadi tanggungjawab anda untuk menilai risiko peristiwa tersebut sebelum membuat sebarang pelaburan atau keputusan lain. Khususnya, anda dikehendaki membaca prospektus atau dokumen tawaran lain yang berkaitan dengan Pelaburan sebelum membuat keputusan untuk melabur. Maybank tiada obligasi untuk memberi amaran kepada anda tentang sebarang perubahan keadaan yang sebenar, bakal berlaku atau berpotensi untuk berlaku.

12.3 Risiko Maklumat Pasaran: Maybank boleh dari semasa ke semasa menerbitkan maklumat (sama ada melalui Ciri, di Maybank2u, melalui e-mel dan komunikasi lain, atau sebaliknya) yang berkaitan dengan keadaan pasaran, peristiwa semasa, syarikat atau industri tertentu, dan/atau produk pelaburan (secara kolektif "Maklumat Pasaran").

Maklumat sedemikian mungkin dalam bentuk maklumat fakta dan/atau pendapat dan analisis, dan mungkin atau mungkin tidak berkaitan secara khusus dengan pegangan pelaburan anda. Maklumat ini mungkin diperoleh daripada dalam Maybank atau daripada pihak ketiga. Maklumat sedemikian mungkin juga termasuk graf, rajah atau imej lain, serta data yang digunakan untuk membina imej tersebut atau untuk tujuan lain yang berkaitan dengan menyediakan Ciri. Tidak kira bentuk Maklumat Pasaran tersebut atau cara ia diterbitkan, anda memahami dan mengakui perkara berikut:

12.3.1 Semua Maklumat Pasaran tersebut disediakan atas dasar "seadanya" dan "sebagaimana tersedia". Baik Maybank mahupun mana-mana pihak ketiga yang memberikan maklumat sedemikian tidak menjamin atau mewakili ketepatan, kesempurnaan, ketepatan masa atau kerelevanan mana-mana maklumat sedemikian kepada mana-mana orang sekalipun.

12.3.2 Apabila Maybank atau mana-mana orang lain menggunakan data atau maklumat lain sebagai sebahagian daripada pengiraan atau analisis, atau untuk menjana graf dan carta atau bahan pembentangan lain, mungkin terdapat risiko kesilapan dalam pengiraan, analisis atau pembentangan tersebut. Di samping itu, mungkin juga terdapat kesubjektifan terwujud dalam memilih metodologi atau andaian yang mendasari penggunaan data tersebut.

12.4 Risiko Pihak Ketiga: Dalam menyediakan Ciri, Maybank mungkin bergantung pada produk atau perkhidmatan yang disediakan oleh pihak ketiga. Anda memahami dan mengakui bahawa:

12.4.1 Maybank boleh menggunakan perisian, perkakasan atau sistem lain yang disediakan oleh pihak ketiga. Sebarang ralat, kegagalan atau gangguan lain dalam sistem pihak ketiga ini, atau penamatan pramatang perkhidmatan yang disediakan oleh pihak ketiga ini, juga boleh mengakibatkan gangguan dalam penyediaan Ciri ini;

12.4.2 Maybank boleh menggunakan pangkalan data pihak ketiga, atau membuat rujukan kepada tapak web pihak ketiga dan sumber maklumat lain. Sumber maklumat pihak ketiga ini adalah di luar kawalan langsung Maybank. Sebarang ketidaktepatan, ketidaklengkapan, kegagalan atau kekurangan pengemaskinian tepat pada masanya berkaitan sumber maklumat pihak ketiga ini juga boleh mengakibatkan kesan yang

sepadan pada Ciri ini;

12.4.3 Maybank juga boleh menyediakan akses kepada prospektus elektronik atau dokumen tawaran lain melalui Ciri ini. Tertakluk kepada peruntukan mana-mana garis panduan kawal selia yang berkenaan, Maybank bergantung kepada penerbit dokumen tawaran ini untuk memastikan ketepatan, kesempurnaan dan ketepatan masa kandungannya.

12.5 **Risiko Menggunakan Internet:** Anda memahami dan mengakui bahawa terdapat risiko yang wujud akibat menjalankan transaksi melalui Internet (sama ada diakses melalui pelayar atau melalui aplikasi proprietari), termasuk penggunaan Ciri ini. Risiko ini termasuk, tetapi tidak terhad kepada, yang berikut:

12.5.1 Maybank boleh menggunakan sebarang kaedah pengesahan yang dianggap sesuai. Walau bagaimanapun, masih terdapat risiko akses tanpa kebenaran ke akaun anda. Tiada kaedah atau teknologi pengesahan yang boleh memastikan keselamatan mutlak dan tiada maklumat sulit yang dihantar melalui Internet yang selamat sepenuhnya.

12.5.2 Internet ialah alat komunikasi elektronik awam, dan oleh itu ia tertakluk kepada potensi ketidakstabilan atau ketidakbolehpercayaan yang mungkin melebihi keupayaan Maybank untuk mengawal. Khususnya, sebarang maklumat atau transaksi yang dijalankan melalui Internet mungkin tertakluk kepada gangguan atau kelewatan. Gangguan atau kelewatan sedemikian mungkin berpotensi mempengaruhi ketepatan atau kejayaan dalam transmisi maklumat atau transaksi tersebut. Mungkin juga terdapat potensi pendedahan maklumat sulit akibat daripada kesilapan transmisi atau pemintasan oleh ketiga pihak.

12.5.3 Walaupun kami percaya maklumat yang diberikan melalui Ciri adalah tepat, mungkin terdapat risiko maklumat tertangguh, terganggu atau tidak tepat disebabkan oleh sebab teknikal atau ketidaktepatan dalam maklumat sumber yang disediakan oleh sistem dalaman atau pihak ketiga.

12.5.4 Apabila mengakses Internet, terdapat risiko pendedahan peranti elektronik anda kepada virus atau perisian lain yang berniat jahat atau memudaratkan. Perisian sebegini mungkin berpotensi untuk menjejaskan penggunaan Ciri ini oleh anda, termasuk risiko pihak ketiga mendapat akses ke akaun, dana atau maklumat peribadi anda. Anda bertanggungjawab sepenuhnya bagi memastikan bahawa semua langkah-langkah telah diambil bagi melindungi peranti elektronik anda daripada risiko sedemikian, termasuk tetapi tidak terhad kepada pemasangan perisian antivirus yang boleh dipercayai dan memastikan bahawa pelayar atau aplikasi yang anda gunakan untuk mengakses Internet sentiasa dikemaskinikan.

13. **Perwakilan dan Waranti**

13.1 Umum: Dengan menggunakan Ciri atau melaksanakan Pelaburan, anda mewakili dan menjamin kepada Maybank bahawa:

13.1.1 Anda adalah pengguna Maybank2u yang berdaftar dan sah, dan adalah tertakluk kepada terma dan syarat seperti yang disenaraikan di tapak web Maybank2u, kecuali setakat terma dan syarat tersebut tidak konsisten dengan Terma dan Syarat Penggunaan ini, yang mana yang kedua akan terpakai;

13.1.2 Dalam mengakses dan menggunakan Ciri atau melaksanakan mana-mana Pelaburan,

anda bertindak sebagai prinsipal dan bukan sebagai ejen, penama atau pemegang amanah mana-mana orang lain;

- 13.1.3 Anda hanya boleh menggunakan Ciri untuk keperluan peribadi anda sendiri, dan bukan bagi pihak atau untuk manfaat mana-mana orang lain;
- 13.1.4 Anda telah mencapai umur 18 tahun, atau apa-apa pun umur dengan kapasiti untuk berkontrak sebagai orang dewasa (dan bukan sebagai individu di bawah umur) dari semasa ke semasa di mana-mana negara yang mana anda tertakluk kepada undang-undangnya;
- 13.1.5 Dengan menggunakan Ciri ini atau melaksanakan Pelaburan, anda mematuhi semua undang-undang, peraturan atau obligasi lain mana-mana negara yang terpakai kepada anda. Khususnya dan tanpa had, anda mematuhi Peraturan dan Notis Pertukaran Asing di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013;
- 13.1.6 Pelaburan tidak ditawarkan untuk dijual di Amerika Syarikat, wilayah atau miliknya dan semua kawasan yang tertakluk kepada bidang kuasanya. Anda juga bukan "Orang A.S.", ditakrifkan sebagai:
- (a) Warganegara atau pemastautin Amerika Syarikat (A.S.);
 - (b) Perkongsian A.S.;
 - (c) Sebuah syarikat A.S.;
 - (d) Mana-mana harta pusaka selain harta pusaka bukan A.S.;
 - (e) Sebarang amanah jika:
 - Mahkamah di A.S. boleh melaksanakan penyeliaan utama ke atas pentadbiran amanah, dan
 - Satu atau lebih orang A.S. mempunyai kuasa untuk mengawal semua keputusan penting amanah;
 - (f) "Orang A.S." seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Pematuhan Cukai Akaun Asing; atau
 - (g) Mana-mana orang lain yang bukan merupakan orang bukan A.S.

13.2 Penggunaan Ciri berkenaan dengan penyediaan Ciri, cadangan pelaburan atau sebarang Pelaburan yang disediakan buat anda melalui Ciri:

- 13.2.1 Anda memahami bahawa anda tidak bertanggungjawab untuk menggunakan Ciri ini atau membeli sebarang Pelaburan. Jika anda pilih, anda juga boleh membeli Pelaburan pada waktu perniagaan biasa di mana-mana cawangan Maybank.
- 13.2.2 Anda telah dimaklumkan secukupnya tentang semua terma dan syarat serta ciri produk yang berkaitan dengan Ciri atau Pelaburan tersebut sebelum menggunakan Ciri tersebut atau memasuki Pelaburan tersebut;
- 13.2.3 Anda telah membaca dan memahami semua maklumat mengenai risiko yang terkandung dalam bahagian bertajuk "Pendedahan Risiko" di sini sebelum menggunakan Ciri dan sebelum melaksanakan sebarang Pelaburan. Anda selanjutnya mengakui bahawa perihalan risiko ini tidak semestinya lengkap untuk semua risiko berpotensi. Dengan menggunakan Ciri atau melaksanakan Pelaburan, anda bersedia menanggung mana-mana dan semua risiko tersebut secara sedar.
- 13.2.4 Sebarang maklumat atau perkhidmatan yang disediakan melalui Ciri ini tidak boleh

ditafsirkan sebagai penyediaan Nasihat Pelaburan, Perancangan Kewangan atau perkhidmatan Pengurusan Dana, dan juga Maybank tidak bertindak sebagai penasihat atau fidusiari anda dalam apa jua cara;

13.2.5 Maybank tidak bertanggungjawab atau menanggung liabiliti ke atas ketepatan, kesempurnaan, ketepatan masa atau kerelevanan sebarang Maklumat Pasaran atau Bahan Produk yang disediakan melalui Ciri;

13.2.6 Penyediaan mana-mana Bahan Produk atau Maklumat Pasaran melalui Ciri ini tidak boleh ditafsirkan sebagai (a) sebarang pengendorsan atau pengesyoran oleh Maybank tentang sebarang Pelaburan atau tindakan; atau (b) representasi oleh Maybank bahawa kami telah melakukan sebarang usaha wajar atau analisis bagi pihak anda bagi Pelaburan, atau sebarang tindakan.

14. Had Liabiliti

14.1 Skop: Anda bersetuju bahawa peruntukan berikut berkaitan dengan had liabiliti Maybank adalah munasabah, kecuali setakat liabiliti tersebut timbul disebabkan oleh penipuan, kecuaiian teruk atau keingkaran yang disengajakan di pihak Maybank. Walau bagaimanapun, setakat liabiliti Maybank untuk pelanggaran hak atau terma tersirat mampu untuk dikecualikan, ia dengan ini dikecualikan.

14.2 Maklumat: Maybank tidak mewakili atau menjamin ketepatan atau kesempurnaan mana-mana Maklumat Pasaran, Bahan Produk atau sebarang maklumat lain yang diberikan sebagai sebahagian daripada Ciri atau dalam penyediaan Pelaburan atau cadangan pelaburan. Sebarang maklumat sedemikian disediakan atas dasar "seadanya" dan "sebagaimana tersedia" sahaja. Khususnya, Maybank tidak memberikan:

14.2.1 Sebarang waranti nyata atau tersirat tentang kesesuaian penggunaan, kerelevanan atau kesesuaian maklumat tersebut untuk sebarang tujuan sekalipun;

14.2.2 Sebarang akujanji mengenai ketepatan masa atau pengemaskinian tepat pada masanya, atau ketersediaan berterusan maklumat sedemikian kepada anda; atau

14.2.3 Sebarang waranti, pernyataan atau aku janji yang nyata atau tersirat berkenaan dengan Pelaburan atau harga lain yang disebut oleh Ciri, termasuk sebarang waranti, perwakilan atau aku janji bahawa harga tersebut mewakili harga terkini atau harga pasaran terbaik yang tersedia;

14.3 Penggunaan Ciri: Kecuali setakat yang dilarang oleh undang-undang atau peraturan yang terpakai, Maybank tidak akan bertanggungjawab (sama ada secara tort atau kontrak) kepada anda atau kepada mana-mana orang lain, untuk sebarang kerugian atau bahaya yang mungkin dialami oleh anda atau mana-mana orang akibat daripada:

14.3.1 Akses atau penggunaan Ciri oleh anda atau oleh mana-mana orang, sama ada dibenarkan atau tidak;

14.3.2 Sebarang realisasi berhubung risiko menggunakan Ciri yang didedahkan dalam bahagian bertajuk "Pendedahan Risiko";

14.3.3 Sebarang tindakan yang dijalankan oleh Maybank mengikut arahan yang diberikan atau dianggap telah diberikan oleh anda;

- 14.3.4 Sebarang kegagalan, ralat, penggantungan atau kelewatan dalam operasi biasa Ciri;
- 14.3.5 Sebarang ketidaktepatan, ralat, kelewatan atau ketiadaan sebarang maklumat yang diberikan melalui Ciri;
- 14.3.6 Sebarang kesilapan atau kelewatan dalam penerimaan atau pelaksanaan sebarang arahan daripada anda, akibat daripada ralat atau kegagalan penghantaran melalui Internet atau mana-mana media elektronik lain; (vii) Sebarang tindakan atau kegagalan untuk bertindak oleh mana-mana pihak ketiga, termasuk tanpa had penyedia perkhidmatan, pengawal selia atau pihak berkuasa cukai Maybank;
- 14.3.7 Sebarang kejadian kos atau kehilangan keuntungan, kehilangan data atau kerosakan pada perisian atau perkakasan, termasuk kerugian atau kerosakan akibat virus perisian atau perisian hasad lain yang serupa;
- 14.3.8 Sebarang pelaksanaan, kegagalan untuk melaksanakan atau kelewatan dalam melaksanakan oleh Maybank terhadap hak dan remedinya yang perlu dibayar di bawah Terma dan Syarat Penggunaan ini; atau
- 14.3.9 Peristiwa di luar kawalan munasabah Maybank, termasuk tanpa had tindakan Tuhan, kekecohan awam, tindakan perang, mogok, rusuhan, sekatan, tindakan industri, kebakaran, banjir, kemarau, ribut, wabak dan pandemik atau sebarang peristiwa dan keadaan dalam apa jua bentuk di luar kawalan munasabah Maybank.

15. Pampasan

Anda bersetuju untuk tidak memegang Maybank dan Kumpulan Maybank, pekerja dan pegawai, ejen dan penama masing-masing sebagai bertanggungjawab, dan berjanji untuk menanggung rugi setiap daripada mereka terhadap sebarang dan semua kerugian, walau apa pun yang timbul, kecuali jika kerugian tersebut timbul semata-mata daripada penipuan Maybank sendiri, kecuaihan teruk atau keingkaran yang disengajakan, yang mungkin ditanggung oleh sebab:

- 15.1 Akses atau penggunaan Ciri oleh anda, sama ada dibenarkan atau tidak;
- 15.2 Pelanggaran atau keingkaran oleh anda terhadap Terma dan Syarat Penggunaan ini, terma dan syarat am Maybank2u, atau mana-mana undang-undang dan peraturan yang berkenaan; atau
- 15.3 Sebarang tindakan yang diambil oleh pihak ketiga akibat daripada, atau berkaitan dengan, akses atau penggunaan Ciri ini oleh anda.

16. Dana Borong

Hanya pelabur yang canggih boleh melabur dalam Dana Borong mengikut Garis Panduan Produk Pasaran Modal Tidak Tersenarai di bawah Rangka Kerja Kemuka dan Lancar ("LOLA") dan "pelabur canggih" termasuk 'individu bernilai tinggi', yang ditakrifkan sebagai individu:

- 16.1 yang jumlah aset peribadi bersihnya, atau jumlah aset bersama bersih dengan pasangannya, melebihi tiga juta ringgit atau yang setara dengannya dalam mata wang asing, tidak termasuk nilai kediaman utama individu;
- 16.2 yang mempunyai pendapatan tahunan kasar melebihi tiga ratus ribu ringgit atau yang setara dengannya dalam mata wang asing dalam dua belas bulan sebelumnya;

- 16.3 yang bersama-sama dengan pasangannya, mempunyai pendapatan tahunan kasar melebihi empat ratus ribu ringgit atau yang setara dengannya dalam mata wang asing dalam dua belas bulan sebelumnya; atau
- 16.4 yang jumlah portfolio pelaburan peribadi bersih atau jumlah portfolio pelaburan bersama bersih dengan pasangannya, dalam mana-mana produk pasaran modal melebihi satu juta ringgit atau yang setara dengannya dalam mata wang asing.

17) Penyata Pendedahan Risiko Pembiayaan Pinjaman

Melabur dalam dana amanah saham dengan wang yang dipinjam adalah lebih berisiko daripada melabur dengan simpanan anda sendiri. Anda harus menilai sama ada pembiayaan pinjaman sesuai untuk anda berdasarkan objektif, sikap terhadap risiko dan keadaan kewangan anda. Anda harus sedar tentang risiko, yang termasuk perkara berikut:

- 17.1 Lebih tinggi margin pembiayaan (iaitu, jumlah wang yang anda pinjam untuk setiap Ringgit wang anda sendiri yang anda masukkan sebagai deposit atau bayaran pendahuluan) semakin besar potensi kerugian dan juga keuntungan.
- 17.2 Anda harus menilai sama ada anda mempunyai keupayaan untuk membayar balik pinjaman yang dicadangkan. Jika pinjaman anda adalah pinjaman kadar boleh ubah, dan jika kadar faedah meningkat, jumlah bayaran balik anda akan dinaikkan.